
  

AUDIT COMMITTEE

Nieuwsbrief audit committee juni 2023

Het audit committee heeft op 21 juni vergaderd. Met deze nieuwsbrief informeren we de 
raad over de onderwerpen die daar aan de orde zijn geweest. 

Nieuws van de accountant: bespreking rapportage bij gemeenterekening 2022 
Het audit committee heeft met de accountant de rapportage bij de rekening besproken. 
Aandachtspunten hierin: een fors resultaat van 82 miljoen euro, wat helaas lastig te 
beïnvloeden is, het belang van aandacht van de raad voor verbonden partijen, het geringe 
aantal rechtmatigheidsfouten bij de inkoop en de rente-ontwikkelingen in relatie tot de 
totale schuldpositie van de gemeente. Ook de cyberveiligheid en de positieve ontwikkeling 
van het ‘jaarverslag in het kort’ kwamen aan de orde. Op woensdag 28 juni van 10 – 12 uur 
presenteert de accountant zijn rapportage bij de rekening aan de raad, in combinatie met de
afronding van de workshop. U bent hierbij van harte welkom. 

Renteontwikkelingen in relatie tot schuldpositie gemeente 
Met de wethouder en de concerncontroller besprak het audit committee de invloed van de 
stijgende rente voor de gemeente in relatie tot de totale schuldenlast van de gemeente van 
1,5 miljard euro. Hierover wordt momenteel jaarlijks 29 miljoen euro rente betaald. De 
concerncontroller gaf aan dat de gemeente de ontwikkelingen scherp in de gaten houdt en 
daar zo goed mogelijk op handelt. Het lijkt het audit committee een goed idee om de 
raadsleden op dit onderwerp bij te praten. Hiervoor zal een beeldvormende sessie worden 
aangevraagd voor het najaar.
   
Raadsvoorstel kredietaanvraag herontwikkeling Sint Jansstraat (Vrijdag) met lastig te lezen
financiële paragraaf 
Als audit committee zijn we altijd op zoek naar actuele raadsvoorstellen of collegebrieven 
die volgens ons duidelijker kunnen. Daarom besprak het AC besprak dit raadsvoorstel over 
de kredietaanvraag Vrijdag en deed enkele suggesties ter verbetering, bijvoorbeeld door het 
opnemen van een tabel waarin de cijfers overzichtelijk worden gepresenteerd en nadere 
uitleg over het verschil tussen investering en exploitatie. De wethouder wees erop dat het 
ingewikkelde van dit voorstel te maken heeft met besluiten uit de vorige raadsperiode. 
Onlangs heeft het college van B&W besloten het aantal voorstellen met voorbeslag op het 
rekeningresultaat drastisch te willen terugdringen. Dat moet op den duur leiden tot 
voorstellen met een eenvoudiger financiële paragraaf. Hierbij roept het AC de raadsleden op
om stukken met onduidelijke (financiële) paragrafen bij het AC onder de aandacht te 
brengen.

Terugkijken op werkbezoek aan financiële organisatie van 31 mei  
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Van beide kanten waren de reacties erg positief, zodanig dat het audit committee zich heeft 
voorgenomen om volgend jaar opnieuw een werkbezoek aan de financiële organisatie te 
gaan organiseren. 

Tot slot
Vragen naar aanleiding van deze nieuwsbrief? Neem dan contact op met voorzitter Elisabeth
Akkerman of secretaris Peter Kommerij. Voor meer informatie verwijzen we naar het verslag
van deze AC-bijeenkomst, hier te vinden (op het RIS onder de map dossiers). 
    

Colofon:
Nieuwsbrief audit committee juni 2023
Leden van het audit committee: Leendert van der Laan, 
Dennis Ram, Joren van Veen, Hans Moerkerk, Jeffry van Hoorn, 
Sten Wennink en Elisabeth Akkerman (voorzitter).
Ambtelijke ondersteuning vanuit de griffie: Peter Kommerij. 
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https://gemeenteraad.groningen.nl/Documenten/besluitenlijst-AC-21-juni-2023.pdf

